
PRIJEM DELEGACIJE HMS-a  U GRADU KARLOVCU I OPĆINI DUBRAVA 

 

 

GRAD KARLOVAC 

Nazocni: 

Damir Mandić, gradonacelnik 
Željko Šančić, Sportska zajednica grada Karlovca 
Ana Hranilović,       "   " 
Marijeta Celić, grad Karlovac 
Zvonimir  Pozderac, predsjednik AK Karlovac 
Stjepan Peršin, predsjednik HMSa 
Ivan Penić, član Upravnog odbora HMSa 
Ivan Lafter, glavni tajnik HMSa 
 

Zaključci 
 
1. Grad Karlovac prihvaca inicijativu HMSa i AK Karlovac da se na odreden način trajno obilježi lik 
Lene Šoštarića u gradu Karlovcu, koji je ostavio neizbrisav trag karlovačkog sporta i grada Karlovca u 
svijetu, kao reprezentativac bivše države. 
 
2. Podržava se prijedlog da je za to prikladno mjestu Šanac, gdje je nekada bila motocross staza i gdje 
je Leno 8.7.1962. nastupio prvi puta kao član tada AMD Karlovac. 
 
3.Razmišljanja su da  taj dio gdje je bila staza dobi ime PERIVOJ LENO ŠOŠTARIĆ, čime se ništa ne 
mijenja u smislu promjena adresa, a snažno se daje značaj Leni Šoštariću. 
 
4.HMSa, če kao predlagatelj, a i u ime AK Karlovca, uputiti takav prijedlog Gradu Karlovac, kako bi 
nadležna tijela Grada Karlovca to provela. 



HMS bude dao i nekoliko prijedloga vezano uz izgle ploće koja bi bila postavljena /nekoliko njih 
ovisno u prolazu prema to dijelu/. 
 
5.Obvezuju se HMS i AK Karlovca da dobiju suglasnost obitelji. 
 
6.Vezano uz proglašenje rezultata za 2021. u motocross, Grad Karlovac prihvača pokroviteljstvo, a 
datum bi bio 21.1.2022. ili 28.1.2022. u Karlovcu. 
 
7.Po pitanje motocrossa u Karlovcu, koji je bio kolijevka motocrossa, postoji interes grada da se na 
neki način oživi. Grad je voljan pomoći prema mogučnosti. 
 
Sada postoji prostor Hrvatske vojske u Logorištu kojeg sada  koriste motocrossisti, vjerojatno bez 
ikakove suglasnosti, a na inicijativu pojedinaca. 
HMS će se obratiti nadležnom ministarstvu, a Grad Karlovac, ako je to potrebno podrzati če da se taj 
prostor, dok neće za njega  biti drugih namjena koristi za motocross. 
 
Promemoriju sastavio Ivan Lafter 
Karlovac, 23.11.2021. 
 

OPĆINA DUBRAVA 

Promemorija 

Sa prijema izaslanstva Hrvatskog motociklistickog saveza kod Nacelnika opcine Dubrava gospodina 

Tomislava Okroša, dana 8.11.2021. u 10,00 sati. 

Nazocni: 

Martina Maleš, procelnica upravnog odjela u opcini 
Stjepan Požgaj, suradnik u opcini 
Stjepan Peršin, predsjednik HMSa 
Ivan Lafter, gl. tajnik HMSa 
Đuro Žličar, spor.direktor MR u HMS 
Stjepan Krpanić, predsjednik MK Križevci 
 

Nakon uvodnih rijeci s obje strane zakljuceno je 

1. Opcina podrzava ideje HMSa da se na neki nacin obiljezi Vilko Sever, koji je na podrucju danasnje 

opcine Dubrava u mjestu Kapela, ostavio znacajan trag. 

2. Prihvaca se da se podjela pehara za HMS KUP HRVATSKE VILKO SEVER svake godine, drugu subotu 

u prosincu  odrzi u  Dubravi. HMS osigurava nagrade, a opcina prostor i mali skromni domjenak za 

oko 20 osoba. 

3. Podrzava se dosadasnja praksa da se oko 11. Lipnja kada je godisnjica smrti Vilka Severa  posjecuje 

bista Vilka Severa u Kapeli u suradnji sa OMK Zabok, polaganjem vijenca od strane HMS-a i OMK 

Zabok. 

 I Opcina Dubrava ce se prikljuciti ovom obiljezavanju. 



4. Podrzava se da se u Kapeli prostor, raskrsce, gdje je drustveni dom, Dom DVDa, proglasi Trgom i 

imenom Vilko Sever. 

Inace, taj prostor je primjeren za to, a nece trebati odredene administrative promjene adresa za 

pojedince. 

Opcina ce u suradnji sa Mjesnim odboro Kapela  i uz ostalu  proceduru to provesti, a zavrsetak sa 

postavljanjem ploca bio bi 11.6.2022. 

Oko naziva Trga, moze se ukljuciti, ako je to potrebno i HMSa. 

Vjeruje se da ce ova inicijativa naici na veliko razumijevanje mjestana Kapele, posebno nakon ove 

godine odrzanih 1. susreta u Kapeli, koji su bili  posveceni  upravo Vilku Severu. 

 

Promemoriju sastavio 

Ivan Lafter, gl.tajnik HMSa 

 
 


